



Referat

TIRSDAG D. 6. MAJ 2025 KL. 19.00

Ølsemagle Sognegård, Rishøjvej 1A, 4600 Køge

Deltagere	Niels Knutzen, Kirsten Grønn, Marianne Veldboom Dyreholt, Anne-Marie Helsøe Jensen, Jens Madsen, David Varming Winsløw, Henrik Flemming Nielsen, Ruben Just Christensen
Afbud	Finn Dyrhagen, Tine Vilbrad Jørgensen
Referent	Jannie Henriksø Kynde
Mødet sluttede kl.	

Dagsorden	Referat
1. Godkendelse af dagsorden	Pkt. 7, 13 og 14 behandles som de første punkter på mødet. Der tilføjes et beslutningspunkt om lydanlæg i kirken. Bilag til punktet er fremsendt til menighedsrådet inden mødet.
2. Orientering fra formandskabet Erfagruppe for menighedsplejer i provstiet (se bilag 1)	Intet at bemærke.
3. Orientering fra kontaktpersonen Personalehåndbog: Præsentation af udkast til personalehåndbog og tankerne bag. Punktet er til drøftelse og input fra menighedsrådet og med henblik på godkendelse på kommende MR-møde. Udkast til personalehåndbog er vedhæftet som bilag 2.	Ruben præsenterer det foreløbige udkast af personalehåndbogen. Ruben ønsker opbakning til at gå videre med kapitel 7, pkt. 2 og 3 om ønsker til friweekender, afspadsering og ferie allerede nu. Resten af håndbogen er blot til drøftelse og kan forhåbentlig godkendes på næste møde.
Øvrig orientering om personale	Ferieønsker om hovedferie er efterhånden modtaget, og hovedferien meldes ud snarest muligt. Ruben orienterer Asger om justering af hans timetal.
4. Orientering fra det stående udvalg Besøg af kunstner Astrid Krog om farvevalg til kirken	Bilag 10 er sendt ud efter udsendelsen af dagsordenen.



- | | |
|--------------------|---|
| P-plads ved kirken | Marianne har efter sidste møde talt med ejeren af grunden ved kirken, som man ønsker at købe og bruge til p-plads. Vi afventer svar fra ejeren. |
| Fjernvarme | Marianne og Torben afventer svar på, hvad det kommer til at koste med fjernvarme. |
5. **Orientering fra aktivitetsudvalget**
- Kirsten orienterer.
Netværksgruppen får besøg af børn fra skolens SFO. Det går godt, og der har været en artikel i avisen.
- Sommerudflugten 28. maj er allerede udsolgt.
- Der er årshjuls- og gudstjenestemøde på fredag.
6. **Orientering om økonomi**
Udmelding om foreløbige driftsrammer (se bilag 3)
- Anne-Marie orienterer.
På næste møde skal der indmeldes ønsker til budget.
7. **Godkendelse af kvartalsregnskab**
Kvartalsregnskab for 1. kvartal 2025 skal behandles og godkendes. Kvartalsregnskab, kommentarer hertil og budget, formål er vedlagt som hhv. bilag 4, 5 og 6.
- Jens præsenterer kvartalsregnskabet, og Anne-Marie supplerer.
Kvartalsregnskabet for 1. kvartal 2025 er godkendt.
8. **Til beslutning: Tilskud til Netværksgruppens sommerafslutning**
Netværksgruppen går på sommerferie 14. maj 2025, og vi vil gerne servere en let frokost for alle i gruppen, som består af 19 damer. Vi ansøger om et tilskud på maks. 125 kr. pr. person, der deltager i frokosten.
- Godkendt.
9. **Til drøftelse: Punkter til provstesyn**
Gennemgang af punkter vi tager med til provstesyn. Er der flere ønsker eller opmærksomheder fra rådet? Se bilag 7.
- Der er provstesyn d. 19. maj kl. 16.00. Det stående udvalg har sendt deres forslag til punkter til provstesynet som bilag 7.
MR drøfter flere ønsker til provstesynet.
10. **Til beslutning: Sti til kirkegårdens toilet og bagdør**
Det stående udvalg ønsker beslutning om at igangsætte proces om at få lavet sti på kirkegården til toilet og bagdør. Der er tidligere bevilget 55.000 kr. fra provstiet til dette projekt.
- Marianne fremlægger projektet.
Godkendt.



11. **Til drøftelse og evt. beslutning: Fliserens ved sognegården**
Drøftelse og evt. beslutning af hvorvidt vi skal prioritere dette nu. Se bilag 8.
Kirsten og Marianne præsenterer punktet.
MR godkender, at det stående udvalg går videre med tilbuddet.
12. **Til drøftelse: Provstiets fælles kommunikation**
Drøftelse af, hvem der gør hvad i forhold til kontakten med provstiets kommunikationskonsulent og beslutninger herom.
David præsenterer punktet, og Jannie supplerer.
Punktet drøftes, og det foreslås, at der nedsættes en kommunikationsgruppe.
13. **LUKKET PUNKT**
Til beslutning: Ønske fra Niss om orlov
Niss ønsker et års studieorlov pr. 1. september. Se bilag 9.
Særsilt referat.
14. **Til drøftelse: Visioner for sognet**
Det har tidligere været bragt op på et møde, at vi skal drøftet visioner for, hvad for en kirke vi vil være i samfundet, og hvilken kirke vi vil være som arbejdsgiver.
Der er sat en time af til dette punkt.
Ruben præsenterer og leder visionsarbejdet.
15. **Til beslutning: Lydanlæg i kirken**
Det nuværende lydanlæg i kirken er forældet. Det stående udvalg har modtaget to tilbud på nyt lydanlæg til kirken. Tilbuddene er eftersendt som bilag til dagsordenen.
Det stående udvalg kan gå videre med ansøgning til akut bevilling til nyt lydanlæg.
16. **Evt.**
Henrik og Jens har talt med naboen til kirken om hækken ved kirken. Jens har henvist ham til det stående udvalg.
Jannie orienterer om førstehjælpskursus 19. juni.



UNDERSKRIFTER

ØLSEMAGLE, 6. maj 2025

Jens Madsen

Marianne Veldboom Dyreholt

Ruben Just Christensen

Henrik Flemming Nielsen

FRAVÆRENDE

Anne-Marie Helsøe Jensen

Tine Vilbrad Jørgensen

AFBUD

David Varming Winsløw

Kirsten Grønn

Niels Knutzen